赴英國參加「世界家禽獸醫師學會第20屆國際研討會」
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摘要
「世界家禽獸醫師學會國際研討會」係世界各國禽病專家學者共同參與的重要獸醫國際性盛會，每兩年舉辦一次，今年為邁入重要里程之第20屆，於9月4日至8日在英國愛丁堡舉行，全球超過70個國家、1,200位禽病相關人員報名參加。研討會內容包含專題演講、病例報告及海報論文。本次與會以論文海報發表本所對於臺灣2015-2016年H5分支2.3.4.4高病原性家禽流行性感冒病毒演化及重組情形之相關研究，期望藉此機會，提升我國禽流感研究之國際能見度，並瞭解全球最新之禽病研究議題及診斷技術、世界各國禽病疫情流行現況，以提升本所專業知能和強化診斷技術與業務。
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Abstract 
The World Veterinary Poultry Association (WVPA) Congress is an important international veterinary congress held every two years. The XXth WVPA Congress took place in Edinburgh, Scotland from September 4-8, 2017, and the delegate numbers of poultry research scientists were in excess of 1200 and included participants from over 70 countries. The congress events included scientific presentations, clinical case reports, and posters. In this Congress, we presented a poster entitled “H5 clade 2.3.4.4 highly pathogenic avian influenza viruses and generation of novel reassortants, Taiwan, 2015-2016”. Through our presentation and attendance at the congress, we were able to share our research results on avian influenza and thereby enhance the visibility of bird flu research in Taiwan. Furthermore, we were able to learn about the latest poultry disease research topics, novel diagnostic techniques, and the prevalence of poultry diseases around the world. We therefore hope that this congress will further enhance our expertise, improve the competency of personnel in our laboratory, and strengthen our diagnostic technologies.
